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Mötesanteckningar - Styrgrupp Nära vård 
Datum 
 

2023-05-22 

Plats 
 

Fysiskt möte i lokal Möckeln 

Närvarande  
 
                
Frånvarande 
 
Ordförande 
 
Sekreterare  
 
Övriga kallade 
 

Magnus Frithiof, Programchef 
Jens Karlsson, Ekonomi- och planeringsdirektör 
 
- 
 
Martin Myrskog, Regiondirektör 
 
Therese Hildingsson, Chefssekreterare 
 
Björn Langner, Verksamhetschef 
Björn Olausson, IT-strateg 

 
1. Inledning 

Ordförande hälsar välkomna.  

2. Integrerad primärvård – återrapportering 

Roland Olofsson Dolk var inbjuden men hade förhinder att medverka.  

Magnus Frithiof informerar om teambaserat arbetssätt på vårdcentral där en 
återrapportering har skett till programkontoret. Ett bra initiativ men där 
verksamheten inte haft så stort intresse av fortsatt arbete. Endast ett fåtal enheter har 
testat. Förslaget är att lägga ner projekt utifrån att intresset inte är så stort.  

Ärendet tas upp vid nästa möte – i augusti och Roland ska bjudas in.  

3. Digitalisering 

Karl Langner samt Björn Olausson är inbjudna till detta ärende som handlar om Inera 
och grupper samt deltagare och representation i de olika forumen. RK finns 
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representerade i många sammanhang men vi behöver bli bättre på att få ett samlat 
grepp och säkerställa information.  

Se bildspel. Det finns grupper på olika nivåer, politisk nivå, programrådet, 
expertgrupper, samverkansforum, referensgrupper, projektgrupper. Det är idag något 
otydlig kring deltagande och representantens återrapportering. Förslag presenteras där 
nomineringar bör ske av programrådet in i olika grupperingar. Den person som 
nominerats ska ha ett tydligt uppdrag och veta vart och till vem man förväntas 
rapportera till. Viktigt att säkerställa att rapportering sker och i rätt forum. Personen 
som är utsedd som deltagare i ett forum ska bereda frågor på hemmaplan utifrån de 
frågeställningar som inkommer. Styrgrupp nära vård anser att en översyn av 
deltagande i grupperna/forum bör ske årligen för att se att vi är rätt bemannade.  

Önskemål är att knyta ihop grupperna på ”hemmaplan” bättre även om det har skett 
förbättring.  

Ordförande anser att beskrivningen som ges från Björn och Karl är i rätt riktning och 
ger dem i uppdrag att arbeta vidare utifrån detta.  

4. Effekter i omställningen och budgetarbete 

Magnus Frithiof informerar om projektledarens roll och att det är många olika forum 
för dem att förhålla sig och delta i, vilket kan vara både utmanande och svårhanterat. 
Magnus visar bild på olika forum, styrande forum, samverkansforum, interna forum, 
projektforum mm som projektledare i programkontoret deltar i. 
Programorganisationen arbetar vidare utifrån att hitta ett bra arbetssätt som är 
hållbart, behöver begränsa uppdraget mer för projektledare/verksamhetsutvecklare i 
programkontoret. 

Vi behöver vara ännu tydligare med att det största förändringsarbetet är 
omställningsarbetet. Det krävs ett stort linjeansvar men med stöd och tydlighet i 
införande. Dialog följde utifrån att säkra upp effekterna.  

Förslag inför budget 2024 

• Införliva omställningens programområden och prioriterade initiativ på aktuell 
nivå. 

• Införliva potentialerna för ekonomi, frigjorda tjänster, minskade besök samt 
minskade vårdtillfällen, på aktuell nivå.  

5. Deltagare i styrgrupp nära vård 
 
Till höstens möte kallas även sjukhuschef samt PPR-chef och utvecklingsdirektör. 
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6. Taligenkänning 

Uppföljning av införandet kommer att skickas ut till styrgruppen och ev frågor 
kommer att lyftas på kommande styrgruppsmöte. 

7. Egenmonitorering 

Magnus berättar att planen är att det ska finnas en projektledare på plats efter 
sommaren. 

8. Projekt kallelser – digital kommunikation 

Programorganisationen har fått i uppdrag att ta fram ett projektdirektiv utifrån 
medicinklinikens arbete. 

Utveckling och Innovation – fått uppdrag att se över portokostnader mm. Magnus 
har dialog med Eva Gustafsson gällande detta.  

9.Övrigt 

Det är inplanerat ett styrgruppsmöte nära vård den 19 juni men då har programchef 
semester. Detta mötet avbokas.  

10. Sammanfattning och avslutning 

Ordförande avslutar därefter mötet. 

 


